
Sedmnáctý Designblok opět přilákal tisíce lidí
z České republiky i zahraničí a ukázal tak na stále
rostoucí význam designu v našem životě. Těší nás, že
se nám i díky podpoře České televize podařilo oslovit
tak velké množství návštěvníků všech věkových
skupin i vyzdvihnout nevšední tvůrčí počiny
vystavovatelů. Těšíme se na naši další spolupráci!
Jiří Macek, Kreativní ředitel Designbloku


